
   

                                                P R O T O K Ó Ł  NR XXXVI/2006
                                       Z XXXVI  SESJI RADY GMINY MICHAŁÓW
                                                odbytej w dniu 21 lipca 2006 roku 

sesja odbyła sie w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Michałowie.

Sesje rozpoczęto o godzinie 10-tej 

Ponadto w sesji udział biorą:

1. Wójt Gminy – Pan Stanisław Szewczyk
2. Zastępca Wójta  - Pani Henryka Gietka Bębenek
3. Skarbnik Gminy – Pani Halina Głombińska
4. Doradca Prawny 
5. Sołtysi z terenu gminy Michałów
6. Mieszkańcy wsi Zagajówek

Ad.1.
Przewodniczący Rady Gminy otwierając sesje wypowiedział „WYSOKA RADO”
otwieram zwyczajną sesje Rady Gminy w Michałowie – przywitał wszystkich obecnych 
stwierdzając jednocześnie , że na stan 15 radnych w sesji bierze udział 14 radnych , a zatem Rada 
Gminy jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć.

Przewodniczący Rady Gminy na Sekretarza obrad wyznaczył Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
Radnego  – Pana Artura Zycha.

Ad.2.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że Panowie radni otrzymali projekt porządku obrad 
dzisiejszej sesji , ale dla przypominienia przedstawię.

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja z realizacji Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Michałów. 
5. Raport z realizacji Planu Ochrony Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami.
6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.
7. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac między sesjami .
8. Informacja  o realizacji uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji.
9. Rozpatrzenie projektów uchwał:

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
- w sprawie dopłaty do ceny wody  dostarczanej przez Związek Międzygminny „PONIDZIE”
  w Kielcach dla mieszkańców gminy Michałów w  roku 2006
- w sprawie Regulaminu Dostarczania wody.

10.Interpelacje i zapytania radnych.
11.Wolne  wnioski i informacje.
12.Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił sie z zapytaniem czy Radni wnoszą propozycje zmian do 



porządku obrad sesji. 

Radny Klamiński zgłasza wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dzisiejszej sesji informacji o 
wynikach kontroli SZOZ Michałów  po pkt. 9 jako punkt  9a.
W wyniku głosowania wszyscy byli za.
Radny Koziara zwraca się do Pana Przewodniczącego Rady Gminy czy posiada wyrok sądowy bo 
w prasie były informacje , a my nic nie wiemy.
Pan Przewodniczący odpowiada , że złożył apelacje i czeka 
Przewodniczący Rady Gminy odczytuje pismo sołtysa wsi Zagajówek o skutkach suszy jakie 
dotknęły teren naszej gminy.
Radny Tyburczyk informacje w tym temacie są podawane przez media że będzie można uzyskać 
niskoprocentowe kredyty dla rolników , z tym , że inicjatywa musi być ze strony rolników.
Sołtys wsi Tur Górny muszę powiedzieć , że nikt nie pomaga   ani Rada Gminy , ani Wójt Gminy, a 
przecież wszyscy wiedzą , że jest susza. 
Radny Ziółkowski przecież Wójt Gminy powinien wystąpić z wnioskiem  do Wojewody i sprawa 
załatwiona dlatego zgłaszam wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji w pkt 9 b tematu 
suszy na terenie gminy.
W wyniku  głosowania 14 było za.

Radna Matuszczyk zwraca sie do Przewodniczącego  Rady Gminy , aby wysłuchali w pierwszej 
kolejności obecnych na sesji mieszkańców wsi Zagajówek.
Przewodniczący Rady Gminy   udziela  głosu mieszkancom Zagajówka.
Pan Mrozik Sławomir zabiera głos w temacie podłączenia wodociągu bezpośrednio do zabudowań.
Chcę powiedzieć , że rozmawiałem wcześniej z Panem Wójtem i była mowa ,że można dokonywać 
zmian przy podłączaniu.
 Wójt Gminy wyjaśnia ,że było zebranie w Zagajówku , na którym to dokładnie omawiano sprawy 
zgłoszeń wszystkich  zmian , ale ponownie powtarzam do chwili ogłoszenia  przetargu można było 
zgłaszać zmiany.
Ci wszyscy którzy chcieli zmiany to mają , ja natomiast muszę robić tyle ile mam środków.
Pan Mrozik ale w rozmowie z Wójtem było powiedziane , że się dogadamy.
Wójt odpowiada , że tak , ale powtarzam do chwili odbycia przetargu.
Radny Kowalczyk sprawa jest prosta , jeżeli podpisujemy umowę to jest rzecz święta, natomiast 
jeżeli Pan chce  zmiany to trzeba zapłacić.
Przewodniczący Rady Gminy przedstawiony porządek obrad sesji wraz z wniesionymi zmianami 
poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 13 było za.

Ad.3.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad 
sesji protokołu z poprzedniej sesji.
Informuję , że protokoł jest wyłożony do wglądu  na sali obrad , a także dostępny w biurze Rady.
Czy sa uwagi do protokołu.
Radny Klamiński zgłasza uwagę co do zapisu treści wniosku odnośnie przygotowania informacji w 
temacie kontroli SZOZ, a nie gospodarki finansowej, jednocześnie prośba , aby wypowiedzi to co 
było mówione to zostało zapisane.
Przewodniczący Rady Gminy po wniesionej uwadze protokół z ostatniej sesji poddaje pod 
głosowanie.
W wyniku głosowania 13 było za 1 wstrzymujący.

Ad.4.
Przewodniczący Rady Gminy przystępuje do punktu przedstawienia informacji z realizacji Planu 
Rozwoju Lokalnego Gminy Michałów prosi Wójta Gminy o informację.
Wójt Gminy informuje , że realizacja Planu Rozwoju Lokalnego obejmuje lata 2004-2006  oraz 
kolejny okres programowania czyli 2007-2013.



– w zakresie budownictwa drogowegow układzie drogi wojewódzkie nie były prowadzone prace 
ujęte planem
w układzie dróg powiatowych wykonano jedynie częściową  modernizację nawierzchni na 
wszystkich drogach 

– drogi gminne są realizowane zgodnie z planem bez ciągów pieszych i scieżek rowerowych   
– ośrodki zdrowia są remontowane  w niewystarczającym zakresie .Wyremontowano jedynie dach 

na Ośrodku Zdrowia w Sędowicach i schody oraz wykonano podjazd w Ośrodku Zdrowia w 
Michałowie 

– zbyt małe nakłady są również w obiektach szkolnych .Wykoanno sale informatyczne we 
wszystkich obiektach wymieniono piec CO w Sędowicach  oraz drobne remonty we wszystkich 
obiektach . Zlikwidowano Przedszkole w Turze.

– zostały przeprowadzone remonty świetlić i strażnic, uruchomione zostało Gminne Centrum 
Kultury z siedzibą w Michałowie , a to ze względu na odpowiedni lokal jest dostępne dla 
wszystkich mieszkańców gminy 

– sprawa gazyfikacji gminy , spółka gazownicza proponuje partycypację w kosztach budowy i 
utwardzania dróg

– na dzień dzisiejszy w zakresie wodociągowania wykonaliśmy I etap to jest stacja wodociągowa 
w Górach i ujęcie wody w Zagajowie , II etap to wodociągowanie miejscowości 
Karolów, Zagajów , Zagajówek i Michałów, obecnie przygotowujemy przetarg na przyłącza 
Michałów.

– W zakresie kanalizacji  Gmina Pińczów  wykonuje kanalizację przygotowano trójnik 
umożliwiający odprowadzenie ścieków z gminy Michałów do oczszyszczalni ścieków w 
Pińczowie

– Radny Janus czy złożył Wójt wnioski na most w Sędowicach 
– Pan Kowalczyk prośba do Pana Wójta , aby tylko to przekazać co jest ważne na dzień dzisiejszy 

do wykonania teraz.
– Radny Ziółkowski musimy sobie zdawać sprawę , że Plan Rozwoju Lokalnego jest integralną 

częśćią planu Planu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami jak również Plan 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Michałów.
Będąc przy głosie chcę powiedzieć , że w sprawach wodociągowania trzeba ludziom tłumaczyć 
że są to sprawy poważne

– Radny Wleciał ile kosztowało przyłącze w Karolowie 

Ad. 5. 
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym punktem jest raport z realizacji Planu 
Ochrony Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami prosi Panią Dorotę  Purtak – pracownika 
Urzędu Gminy o zabranie głosu i przedstawienie raportu.
Pani Purtak przedstawia raport z realizacji Planu Ochrony Środowiska i planu Gospodarki 
Odpadami./raport stanowi załącznik do protokołu/
 Radny Ziółkowski – przyjęliśmy Plan Gospodarki Odpadami , a czy zostały złożone wnioski 
w temacie Ochrony Srodowiska np. odbiór nieczystości.
Pani Purtak  odpowiada , że każdy rolnik ma obowiązek indywidualnie zawrzeć umowę z firmą
która będzie śmieci zabierać z posesji.
Przewodniczący Rady Gminy ogłasza przerwę.
Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy wznawia obrady sesji.

Ad.6.
Kolejnym punktem porządku obrad sesji jest informacja  Przewodniczącego Rady Gminy o 
działaniach podejmowanych w okresie miedzysesyjnym.
Przewodniczący Rady Gminy informuje:
– uczestniczyłem w spotkaniu samorządowców
– wziąłem udział w gminnych zawodach strażackich 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo P. Mistecki Paweł z Węchadłowa 
w sprawie remontu drogi dojazdowej do pól.



Następnie pismo mieszkańców  wsi Jelcza Mała w sprawie remontu drogi w kierunku  
od Pana Zabiegło w kierunku P.P.Smogór ,Jasiczek, Klamka i zakup 3 kręgów.
Wpłynęło również pismo Mieszkańców  wsi Zagórze gmina Działoszyce o pomoc w remoncie 
drogi Przecławka – Zagórze.

Przewodniczący Rady Gminy informuje ,  że pisma te skierowane są do Urzędu Gminy.
Rada Gminy pozostawia powyższe sprawy do załatwienia przez Pana Wójta .

Ad.7.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Wójta Gminy o przedstawienie sprawozdania z prac między 
sesjami.
Wójt Gminy informuje:
– uczestniczyłem w szkoleniu z zakresu bezpieczeństwa publicznego
– informuję , że mamy wyrok Naczelnego Sądu Administracyjnego w sprawie Pana Grudnia

ale niekorzystny dla nas 
Doradca prawny wyjaśnia , że Sąd  uchylił uchwałę , każdy ma odmienne stanowisko , czy Pan 
Grudzień ma rację czy nie należałoby zaskarżyć kasację wyroku.
Radny Ziółkowski kto reprezentował gminę na sprawie.
Przewodniczący odpowiada , że Ja i Pani Purtak.
Radny Koziara Urząd Gminy nie jest zainteresowany i nie wysłano przedstawiciela.
Wójt Gminy odpowiada , że Urząd nie musiał wysyłać przedstawiciela. 
Radny Klamiński na podstawie czego uchylono uchwałę.
Radny Chmielarski plan będzie leżał a my nie będziemy nic robić.
Wójt Gminy nie jest tak ,jak Panowie myślą, skarga była skierowana do Naczelnego Sadu 
Administracyjnego w Krakowie, gdzie następnie przesłano do Kielc gdyż nastąpiła reorganizacja 
NSA polegająca na powstaniu  NSA  co wydłużyło się w czasie..
– Wójt odczytał pismo Wojewody w sprawie zmiany statutu Zwiazku Miedzygminnego 

„PONIDZIE” , ja osobniście informuje , że wystąpiłem z pismem do Zwiazku 
Międzygminnego „PONIDZIE” o oddanie majatku gminie, jak również  chcę  powiedzieć 
Statut ześmy uchwalili, ale w wersji własnej, dlatego nie jest to tak , że nie chcemy.

– Odbyły sie zawody strażackie we wsi Wrocieryż 
– Informuję , że odbędzie sie zabranie w Węchadłowie 

Pani Skarbnik Gminy prosi o zabranie głosu ,  zgodnie z wcześniejszym zapytaniem przez 
Pana Radnego informuję , że koszt przyłącza dla miejscowości Karolów wynosi 1600 zł , dla 
Zagajowa 1488 zł, dla Zagajówka 1798.
 Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym punktem porządku obrad sesji jest
informacja z realizacji uchwał  z poprzedniej sesji
Przewodniczący Rady Gminy prosi Zastępcę Wójta o przedstawienie   informacji.
Zastępca Wójta przedstawia informację  - informacja została przyjęta.

Ad. 9.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym punktem porządku obrad sesji jest 
rozptrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy.
Proszę Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społęczno-Gospodarczego Budżetu i Finansów o 
przedstawienie opinii.
Przewodniczący  Komisji przedstawia opinie – opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały .
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 13 było za 1 przeciw.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że w materiałach na sesję radni otrzymali projekt 
uchwały w sprawie  dopłaty do ceny wody dostarczanej przez Związek Międzygminny 
„PONIDZIE”w Kielcach dla mieszkańców gminy Michałów w roku 2006.



Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społęczno-
Gospodarczego Budżetu i finansów o przedstawienie opinii .
Przewodniczący Komisji przedstawia opinie- opinia pozytywna .
Radny Klamiński pyta dokąd będziemy płacić , przecież ciągle nie możemy dopłacać.
Przewodnicząc y Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie  dopłaty do ceny wody dostarczanej 
przez Związek Międzygminny „PONIDZIE” w Kielcach dla mieszkańców  gminy Michałów 
w roku 2006.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 6 było za 2 przeciw, 4 wstrzymujące 1 nie bierze udziału w 
głosowaniu.

Wraz z zawiadomieniem o sesji Panowie Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie 
Regulaminu dostarczania wody.
Przewodniczącvy Rady Gminy prosi o dyskusję.
Radny Klamiński dlaczego rolnik ma czekać 14 dni w momęcie kiedy powstanie 
awaria,dlatego moja propzycja jest 7 dni.
Radny Koziara proponuje ,aby zapisać w Regulaminie , że w gospodarstwie można założć 
drugi wodomierz.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały w 
sprawie Regulaminu dostarczania wody.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały wraz ze zmianami zapisu 7 dni.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 13 było za.

Przewodniczący Rady Gminy ogłasza przerwę 
Po przerwie wznawia obrady sesji.

     Radny Ziłółkowski proponuje , aby Wójt Gminy wystąpił  do Wojewody z wnioskiem 
o uznanie gminy Michałów za teren objęty klęską żywiołową – suszą.
Rada Gminy zaakceptowała decyzję w wyniku głosowania 12 było za.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami 
przystępujemy do punktu przedstawienia informacji o wynikach kontroli w SZOZ Michałów.
Wójt Gminy informuje , że wystąpiłem z pismem do Kierownika SZOZ o podjęcie deczyji 
wyciągnięcia konsekwencji wobec księgowej. Na dzień dzisiejszy wiem , że jest prowadzone 
dochodzenie w prokuraturze Rejonowej w Pińczowie.
Następnie Wójt Gminy odczytał protokół z kontroli w dniu 19.06.2006 roku.
Radny Klamiński Komisja Rewizyjna była na kontroli kilkakrotnie , ale byliśmy pod kątem 
zadłużenia , a nie fachowości .
Wójt Gminy  chciałbym powiedziec , że nic nie mówimy w temacie remontów dachów 
na ośrodkach zdrowia , a przecież to ważny temat.
Doradca prawny wyjaśnia , że przecież w Statucie Gminy jest zapis , że Komisja Rewizyjna 
kontroluje jednostki organizacyjne. Rada Gminy może zobowiązać Komisję Rewizyjną 
do przeprowadzenia kontroli.
 
ZAPYTANIA I WNIOSKI

1.Radny Ziółkowski – czy wiadomo Panu Wójtowi w temacie Kółka Rolniczego w Michałowie.
   Wójt Gminy wyjaśnia , że Pani Dębska sprzedała grunty , które sa własnością  Kółka 
   Rolniczego w Michałowie , dlatego ,żeby przywrócić stan pierwotny  musi  Kółko Rolnicze 
   zwrócić sie z wnioskiem ,całe postępowanie prowadzi Policja i Prokuratura
2.Radny Zięba – zwracam  sie do Pana Wójta bo obiecywał nam ,że otrzymamy środki na zakup

okien do szkoły w Węchadłowie i na dzień dzisiejszy nic sie nie dzieje.
Wójt Gminy odpowiada , że okien nie możemy zakupić   bo kwota przekracza warunki 
przetargu.



Dalej chcę poinformować , że otrzymaliśmy 20 tys.zł od Urzędu Marszałkowskiego na 
konkretny odcinek drogi tj. Węchadłów -Podgórze i tam będzie droga  remontowana.
Radny  Klamiński droga od cmentarza we Wrocieryżu do Tura Górnego.
Radny Zółkowski chciałbym zapytać czy występowała gmina o remont drogi wojewódzkiej 
biegnącej przez teren naszej gminy , chciałbym zapytać co dalej z zaskarżoną uchwałą 
w sprawie zagospodarowania przestrzennego gminy Michałów.
Radny Klamiński w uzasadnieniu jest zapis , który stanowi integralną część  uchwały. 
Radny Koziara kiedy będzie ralizacja tego planu.
Radny Klamiński pyta Pana Wójta czy będą środki na otynkowanie budynku remizy 
strażackiej w Sędowicach .
Wójt Gminy odpowiada , jeżeli Rada Gminy zdecyduje i przeznaczy środki to będzie.
Radny Klamiński wnioskuje o wydzielenie 10 tys. z  dróg na mienie.
/z przeznaczeniem dla Sędowic/ W wyniku głosowania 7 było za.

                   Wobec wyczerpania się porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy 
powiedział zamykam zwyczajną sesję Rady Gminy w Michałowie dziękując wszystkim za 
udział /sesja zakończona o godzinie 15-tej/


